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Rubrik 
 
Angående standard på skolor i Danderyd 
 
Kort inledning 
 
Vid utbildningsnämndens möte i januari informerade tjänstemän att förskolor 
och skolor i kommunen har ett eftersatt underhåll. Dessa brister påverkar 
arbetsmiljö och möjligheten att rekrytera kvalificerade medarbetare förutom 
att de skapar olägenheter för barn och elever.  
 
Vid möte med rektor på Danderyds gymnasium den 18 mars i samband med 
utbildningsnämndens möte påpekade skolledningen att det finns brister i 
lokalernas kvalitet som påverkar undervisning och arbetsmiljö för medarbetare 
och elever. 
 
Frågeställningen 
 
Min fråga är vilka skolor och förskolor har ett eftersatt underhåll och 
därmed brister i arbetsmiljö och vilken strategi och tidplan kommunen 
har för att komma tillrätta med dessa brister.  
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